



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

3 April 2024

Dear Members,

### Tsunami Report

As you may know, a severe earthquake of magnitude 7.3 occurred Taiwan at about 7:58 a.m. on 3 Apr 2024.

The earthquake is expected to generate a tsunami in the South China Sea. If the tsunami persists and arrives at Hong Kong, it may recur at intervals of 5 to 60 minutes. It is expected to exceed the normal tide level by at most around 0.1 metre, so the impact to Pak Sha Wan and the rest of Hong Kong would be small.

If you are out on the waters, make sure keep an eye out on the Hong Kong Observatory's website or pay attention to the news for the most updated information.

Stay safe!

Yours faithfully

The Hebe Haven Yacht Club Limited





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

親愛的會員：

## 海嘯報告

今天早上 7 時 58 分，在台灣發生了 7.3 級的猛烈地震。

該地震預計會產生影響南海的海嘯。若海嘯持續並抵達香港，海嘯將會每 5 至 60 分鐘再次出現，預計最多只會比正常潮水高度高出 0.1 米左右。預料對白沙灣及香港其他地區影響較小。

如果你今天打算出海，請務必留意香港天文台或新聞的最新消息。

請大家注意安全！

白沙灣遊艇會  
2024 年 4 月 3 日